
 

 

Mondelinge vragen Wachtlijsten WMO & jeugdzorg 

De fractie van de ChristenUnie heeft al enige tijd zorgen over de overschrijdingen m.b.t. de WMO en de jeugdzorg. 

We hebben steeds gezegd dat niemand tussen wal en schip mag vallen. Als raad hebben we regelmatig over de 

financiële spanning op dit domein gesproken. Het college meldt dat het tekort voor 2019 ontstaat door de 

overschrijding van de budgetten van WMO en jeugdzorg. Dit heeft gevolgen voor 2020 en het totaal van de 

begroting. Naar aanleiding van het besluit van het college en de aankondiging om een grens te stellen t.a.v. de 

uitgaven van WMO en jeugdzorg hebben we de volgende vragen: 

  

1. Wat gaat dit concreet betekenen voor de zorgorganisaties, jongeren en WMO klanten? 

 

2. In hoeverre is gecommuniceerd met zorgondernemers, cliënten WMO en andere zorgorganisaties over dit 

voornemen? En zo ja, wat zijn de reacties? En wat kunnen de betreffende organisaties zelf doen om de 

tekorten innovatief aan te passen (denk aan tarieven en andere contractafspraken)> 

 

3. De kosten van m.n. de WMO abonnementstarieven zijn met een miljoen gestegen. Het college 

verwacht  in oktober 2020 wachtlijsten  te moeten invoeren voor WMO en jeugdzorg. Hoe ziet het college 

deze methode van invoeren van wachtlijsten als een structurele methode voor de lange termijn ?  

 

4. Betekenen de aangekondigde wachtlijsten voor de jeugdzorg dat kinderen en jongeren dus geen zorg 

krijgen als dit spoedig nodig is? 

 

5. Wat gaat college doen met het onderscheid tussen mensen met voldoende eigen vermogen en inkomen en 

mensen die dat niet hebben? 

 

6. In het Dagblad van het Noorden lezen we dat u meer wil opereren bovenop de grenzen van de wet. Wat 

gaat het college nog meer doen om de druk op het Rijk te verhogen?  
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